

From: [Rolf Hedman](#)
To: [rolf hedman](#); [mats odevik](#); [Marco Casole](#); [johannes nordemar](#); [linnea Dessi](#)
Cc: [Birgitta Enberg](#); [Björn Juhlin](#); [Eileen Pålsson](#); [Jan olsson](#); [Per Nylén](#); [Lennart Wallin](#); [johannes holmertz](#); [niklas zetterberg](#); [Jonas Enberg](#)
Subject: trafikgrupp
Date: Monday, February 11, 2019 5:51:27 PM

Hej Trafikgrupp Nytt försök

Förslag på dagar

4 eller 5 mars(måndag tisdag)

11 eller 12 mars (måndag tisdag)

Områden att diskutera

Kommunens senaste svar

kommunens tidigare broschyr på vad som skulle göras

elektronisk färgindikator

Har ni förslag att ta upp för diskussion?

h rolf h